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Special Instruction for the Guangzhou (CAN) - 

Dhaka (DAC) passengers 

 

For the safety of all passengers, US-BANGLA Airlines requires all passengers 

arriving to Bangladesh must provide COVID-19 PCR-RT negative test report 

within 72 hours of flight departure and foreign passengers must provide valid 

Bangladesh visa when checking in. They may need to go for institutional 

quarantine after entry. 

 

Please ensure that you understand how all these travel requirements affect you 

when planning your trip. Also ensure all other regulation and restriction 

requirement for these sectors to avoid further discrepancies at the time check 

in from the airport. 

 

Thank you for support and cooperation. We wish you safe and pleasure journey 

with us! 
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广州（CAN）-达卡（DAC）旅客特别须知 

 

为减少疫情跨境传播，保护所有乘客的安全，孟加拉优速航空公司要求从

广州出发的所有乘客，在值机时必须出示起飞前 72 小时内有效的，阴性的新

冠肺炎核酸检测报告纸质版复印件（英文版）。他们入境后可能需要接受隔离。 

另外，所有需要入境达卡的外籍乘客在办理值机手续时必须提供有效的孟

加拉签证。 

在计划旅行时，请确保您了解所有这些旅行要求，以避免在机场办理值机

手续时出现问题。 

 

感谢您的持续支持与合作。祝您旅途平安愉快！ 

孟加拉优速航空感谢您的合作与支持 


